



**CORPORATION OF THE CITY OF
CLARENCE-ROCKLAND
SPECIAL COMMITTEE OF THE WHOLE MEETING**

November 5, 2019, 6:00 pm

Council Chambers

415 rue Lemay Street, Clarence Creek, Ont.

1. Opening of the meeting

Budget meetings are held from November 5-7, 2019 and November 12-13, 2019, if necessary.

The order in which items are considered may differ from one meeting to another.

2. Adoption of the agenda

3. Disclosure of pecuniary interests

4. Public requests

4.1 Presentation by Richard Gadoua regarding improvements on Brazeau Road

4.2 Presentation by Anne Lizotte regarding the Expo Clarence-Rockland

4.3 Financial support request from the "Leadership et Teambuilding" Program

5. Presentation of an overview of the 2020 Preliminary Budget

6. Community Services' 2020 Preliminary Budget Presentation

7. Adjournment



**CORPORATION DE LA CITÉ DE
CLARENCE-ROCKLAND
RÉUNION SPÉCIALE DU COMITÉ PLÉNIER**

le 5 novembre 2019, 18 h 00

Salle du Conseil

415 rue Lemay Street, Clarence Creek, Ont.

1. Ouverture de la réunion

Les réunions budgétaires ont lieu du 5 au 7 novembre 2019 et le 12-13 novembre 2019 au besoin.

L'ordre dans lequel les sujets sont considérés peut différer d'une réunion à une autre.

2. Adoption de l'ordre du jour

3. Déclarations d'intérêts pécuniaires

4. Demandes du public

4.1 Présentation par Richard Gadoua concernant des améliorations au chemin Brazeau

4.2 Présentation de Anne Lizotte concernant l'Expo Clarence-Rockland

4.3 Demande d'aide financière pour le programme "Leadership et Teambuilding"

5. Présentation sommaire du budget préliminaire de 2020

6. Présentation du budget préliminaire de 2020 des Services communautaires

7. Ajournement